

مبلغ الفاتورة العام للمستشفى أو الخدمات التي تقدمها

للمرضى المؤهلين للرعاية الخيرية بنسبة 50%

إذا كنت مؤهلاً للرعاية الخيرية بنسبة 50% (تخفيض فواتير العلاج الطبية)، فقد نقوم أيضاً بتخفيض رسوم بعض الخدمات المقدمة. يمكننا القيام بذلك عن طريق سداد مبلغ الفاتورة العام (AGB) للمرضى الذين لديهم تأمين. هذا مبلغ أقل.

تطبق فواتير AGB فقط على المرضى المؤهلين للحصول على الرعاية الخيرية بنسبة 50% فيما يتعلق بالمستشفى والخدمات التي تقدمها.

كيف نحدد مبلغ الفاتورة العام:

نحسب ما سنتقاضاه من خلال النظر في مقدار المبلغ الذي حصل عليه كل مستشفى من جميع حسابات الرعاية الطبية (ميديكير) والحسابات التجارية. تتم إعادة حساب الرقم خلال 30 يوماً من نهاية كل سنة مالية.

Amount Generally Billed for Hospital or Hospital-Related Services

For 50% Charity Care Patients

If you have qualified for 50% Charity Care (reduction of your medical bills), we may also reduce the cost of some of our services. We can do this by billing you the **Amount Generally Billed** (AGB) to patients with insurance. This is a lower amount.

AGB billing only applies to patients who have qualified for 50% Charity Care and only for hospital and hospital-based services.

How we determine AGB:

We calculate what to charge by looking at how much reimbursement each hospital has received from all Medicare and commercial accounts. The number is recalculated within 30 days of the end of each fiscal year.

تجد أدناه النسبة المئوية للتخفيض الخاصة بكل مستشفى. وهي تستند إلى البيانات من 18/11/1 إلى 19/10/31.

المستشفى	مبلغ الفاتورة العام
Fairview Range Medical Center	%45.28
Grand Itasca Clinic & Hospital	%41.83
M Health Fairview Lakes Medical Center	%42.77
M Health Fairview Northland Medical Center	%39.71
M Health Fairview Southdale Hospital	%36.37
M Health Fairview Ridges Hospital	%38.01
M Health Fairview University of Minnesota Medical Center and M Health Fairview University of Minnesota Masonic Children's Hospital	%37.20
M Health Fairview Bethesda Hospital	%38.44
M Health Fairview St. John's Hospital	%30.98
M Health Fairview St. Joseph's Hospital	%30.85
M Health Fairview Woodwinds Hospital	%34.39

The percent reduction for each hospital is below. It is based on data from 11/1/18 to 10/31/19.

Hospital	AGB
Fairview Range Medical Center	45.28%
Grand Itasca Clinic & Hospital	41.83%
M Health Fairview Lakes Medical Center	42.77%
M Health Fairview Northland Medical Center	39.71%
M Health Fairview Southdale Hospital	36.37%
M Health Fairview Ridges Hospital	38.01%
M Health Fairview University of Minnesota Medical Center and M Health Fairview University of Minnesota Masonic Children's Hospital	37.20%
M Health Fairview Bethesda Hospital	38.44%
M Health Fairview St. John's Hospital	30.98%
M Health Fairview St. Joseph's Hospital	30.85%
M Health Fairview Woodwinds Hospital	34.39%